










Bokningsstopp för annonser: 
Se utgivningsplan  www.fysioterapi.se/annonsera

 Fysioterapi nr 2, 2021 kommer 1 april.

Omslagsbild: Cecilia Winberg, 
förbundsordförande Fysioterapeuterna.
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TCM Products Norden AB
supporting your professional clinic

“Supermjukt” - för kundens skull
Britsunderlägg

www.tcmproductsnorden.seTel. +46-8-55086409 order@tcmproductsnorden.se

Tunna underlägg som inte prasslar. Tillverkade av 100% polyethelene. Tillverkade 
med Non-Woven teknik. Högabsorberar oljor och fetter. Återvinningsbart material.

TCM Ekologisk Massageolja

Nyhet från C ontour
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Jobba-hemifrån-ont-i-axeln?

www.mousetrapper.com

the ergonomic mouse

Zonen
Alla borde arbeta i Zonen!
Genom att arbeta centrerat, med händerna innanför axlarna, så får man 
en avslappnad arbetsställning. På så vis undviks många problem som 
kan uppstå vid arbete med en traditionell datormus, när du inte längre 
behöver sträcka dig efter musen. 
Världens minsta ergonomiska kontor?
Med enkla tekniska hjälpmedel som Laptop/Tablet Stand och Alpha 
– tangentbordet med centrerad mus – skulle många hemmajobbare 
slippa onödig smärta i nacke, axel eller arm. 
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